
GLS bestyrelsesmøde den 27-11-22 kl. 10.00 hos Erik

Deltagere: Erik, Svend, Dorte, Bent og Hans på telefon

1. Økonomi - Det er mig en stor glæde at kunne meddele at jeg modtog den sidste indbetaling den 
29. september, og vi har ca. 400.000 på kontoen og ingen gæld.

2. 20 km zone ophører – Bestyrelsen er enige om ikke at købe skilte med Zone ophører. Dels vil det 
sende et signal om at sætte hastigheden op, og det kan vores naboer ikke være tjent med, og skiltene
beder jo bare folk at sænke hastigheden.

3. Lystavle hastighed - Vi har opgivet forslaget. Det koster ca. 3500 for en uge, og Flemmings 
erfaring siger det har ingen mærkbar effekt, jævnfør tidligere mail. Prisen er ikke afskrækkende, 
men hvis det ingen effekt har er det penge ud af vinduet.

4. Demo hjertestartere - Dorte afviklede et fint arrangement, så den lukker vi.

5. Cykelsti langs Oddenvejen - Vejdirektoratet har sat sagen på hold til 2024. Man afventer en VVM
rapport som det hed det i gamle dage.

6. Badebroen - Svend har fået et tilbud fra NBC marine på et T-stykke med 2 trapper yderst. 
Tilbuddet lyder på 60.000 + moms. Vi har et forslag om hængehylder på østsiden af broen til brug 
for krabbefiskeri og søsætning af kajakker. Generelt vedrørende badebroen foreslår jeg at vi 
nedsætter et udvalg sammen med Heden, hvor vi kan diskutere disse ting. Fra os kan det være 
Svend, Bent og mig, og eventuelt Dorte. Jeg kontakter Andreas fra Heden og aftaler nærmere.

7. Flydeplatform - Svend sendte et link til lovgivningen på området. Det er ikke nemt, der er en 
masse ting man skal have styr på når man søger. Og man SKAL søge. Svend undersøger om der er 
nogen firmaer som kan give et komplet tilbud inklusiv tilladelser.

8. Klipning af rabatter - Ulla har talt med Smålyngen 1, som har lovet at trimme hjørnet 
Bornholmsvej/Stenager. Vi har et problem ved udkørslen fra Spurvevang til Stenager. Der står en 
busk som tager udsynet til højre. Vi taler med dem i første omgang.

9. Vejbump på Stenager – Dorte arbejder videre med sagen. Bornholmsvej er ikke med i projektet. 
Hvis vi laver farthindringer på Bornholmsvej, er vi bange for at trafikken vil søge af Skovduevej og 
Spurvevang. Ulla har et udestående vedrørende en anden belægning på Bornholmsvej??

10. Dræn overvågning – Da det nu er besluttet at foreningen betaler for spuling af dræn, bør vi bede
de medlemmer som ligger sidst på strengene, om at holde øje med vandstanden. Hans skriver til 
Bjarne, Søren og Jesper.

11. Næstformand – Ifølge vedtægterne skal vi vælge næstformand. Ulla er valgt, og det vil fremgå 
af hjemmesiden.

12. Strøm til hjertestartere – Bestyrelsen besluttede at udbetale 500kr. Til Bent og Dorte som 
kompensation. Hans overfører beløbet nu, og fremover vil det blive udbetalt i juni efter 
generalforsamlingen.

Næste møde den 19. marts 2023 kl. 10.00 hos Svend i Højby

Udarbejdet af Hans 


